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REFERAT: LAMU møte 2/2022 
 

DATO:  13.12.2022 TID: 10:15 – 12 STED: AUD 2 

Deltager Funksjon Representerer Tilste

de 

Meldt forfall 

Helge Hellevang Medlem, LEDER Arbeidstaker  x 

Gunn Kristin Tjoflot Varamedlem for HH Arbeidstaker  x 

Gunborg Bye Fjeld Medlem Arbeidstaker x  

Bjørg Rognerud(sluttet) Medlem Arbeidstaker  x 

Muriel Erambert 1.varamedlem Arbeidstaker  x 

Marie Berstad 2.varamedlem Arbeidstaker  x 

Bernd Etzelmüller   Medlem Arbeidsgiver x  

Trine-Lise Gørbitz Medlem,  Arbeidsgiver x  

Thor Axel Thorsen Medlem Arbeidsgiver x  

 Varamedlem        [1] Arbeidsgiver   

Oyvind Zeeland Medlem               [1] Studentene x  

 Varamedlem for OZ Studentene  x 

Ann-Christin Jäger Sekretær  x  
 Observatører med møte- og talerett 

Helge Hellevang  Instituttverneombud  x 

Kristian Backer-Owe  Verneombud x  

Gunn Kristin Tjoflot  Verneombud  x 

Trond Eiken  Verneombud  x 

Gunborg Bye Fjeld  Verneombud x  

Magnus Kristoffersen  Verneombud x  

Bjørg Rognerud(sluttet)  Verneombud x  

Petter Silkoset  Verneombud    x 

Hans Peter Verne  Verneombud  x 

Nina Mino Thorud(sluttet)    x 

Mouhammad Alshbib Leder EA nedre Eiendomsavdelingen x  

Cheau Ling Poon  Enhet for BHT x  
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2022/02/01 Innkalling og saksliste  

Godkjent 

2022/02/02 Referat fra møte 1/2022 

https://www.mn.uio.no/geo/om/hms/lamu/referater/2022/lamu-1-2022-

040322.pdf 

  Godkjent. 

2022/02/03 Avskrudd ventilasjon i sommer ved flere laboratorier 

v/Thor: Episode fra i sommer om avskrudd ventilasjon. Ventilasjonen ble 

skrudd av uten varsel. Det må bli bedre kommunikasjon med EA på dette. 

Forslag om skriftlig henvendelse fra LAMU at dette ikke kan skje hver eneste 

ferie.  

2022/02/04 Ny seksjonsinndeling for IG 

v/Trine-Lise: Orientering til LAMU vedr. ny seksjoninndeling fra 1.1.23. GeoG 

deles inn i 2 grupper. CEED virksom ut juli så tar PHAB over. Lite 

kontroverser rundt inndelingen. 

2022/02/05 BHT handlingsplan 2023 med bestilling 

Handlingsplan og bestilling for 2023 basert på tall fra 2022. Handlingsplan 

og bestilling ble gjennomgått punkt for punkt. 

2022/02/06 Valgstyre for valg av verneombud og LAMU representanter i perioden 2023/2024 

LAMU valgte Trine-Lise Gørbitz og Ann-Christin Jäger som valgstyre. 

2022/02/07 Fra studentene: 

Ønsker fast  praksis med kameraer og mikrofoner i undervisningsrom 

v/Oyvind : Kamera og mikrofon er som regel rettet mot salen. Ber om 

faste retningslinjer at det filmes og samtykke må gis. Bernd kunne 

informere at det kun filmes hvis undervisningen også tilbys på ZOOM. 

Digital undervisning v/Oyvind: Ønsker mulighet for digital 

undervisning. At alt blir tatt opp og mulighet for å følge forelesninger 

når man vil. Bernd redegjorde for at det er opptil hver enkelt foreleser 

å ta opptak av sin forelesning. LAMU kan henstille at forelesere tar 

opp sine forelesninger Det er mye arbeid med dette da det også er krav 

om teksting.  

https://www.mn.uio.no/geo/om/hms/lamu/referater/2022/lamu-1-2022-040322.pdf
https://www.mn.uio.no/geo/om/hms/lamu/referater/2022/lamu-1-2022-040322.pdf
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Dårlige tall på mental helse på MN fakultetet v/Oyvind: 46% alvorlige 

mentale helseutfordringer på MN Fak. Hva er felles utfordringene på 

MN? Fellesfagene er det vanskelig å lykkes i og tilegne seg kunnskap. 

Mange slutter underveis – vi må finne løsninger. Bernd kunne 

informere at dette blir stadig diskutert UIO og MN i forskjellige fora. 

Dette er et alvorlig problem som ble forverret under Covid-årene. De 

som driver med undervisning, studieadm., og studieleder er alle klar 

over dette og prøver å følge dette opp så tett som mulig. 

AVVIKSRAPPORTERING:  

2022/02/08 Forstuet ankel under feltarbeid på Svalbard 18.-31.8.22 

Ankelskade under feltarbeid på Svalbard. Saken er meldt inn i 

CIM. 

2022/02/09 Komplisert benbrudd på snøscootertur på Svalbard 

Benbrudd  - ikke ansatt, men på jobb for UNIS. Meldt inn av 

UNIS. Også meldt inn til NAV. 

ORIENTERINGSSAKER: 

EVENTUELT:  
 

2022/02/10 Radonmålinger 

v/Thor. 3 radonmålinger i høst. Ingen høye verdier. Ikke avtalt med oss på 
forhånd at målinger skal tas. K18 som er et teknisk rom ble det målt litt høye 
verdiertil ventilasjon ble satt på. Vi bør vite når de skal foreta målinger hoss 
oss samt at vi kan foreslå hvor målinger burde bli gjort. 
 

2022/02/11 Kjemikalieprosjektet – status: 

v/Kristian: Prosjeket ble avsluttet i mars 2022. GEO har 200 datablad. 
Sikkerhetsdatablad er over på ECOPlus der bladene oppdateres automatisk 
 

2022/02/12 Fra studentene; Dårlig luft på ZEB bygget. 

v/Oyvind : Særlig dårlig luft i ZEB bygget ; Epi senteret. EA; Klagene kommer 
når ventilasjonen blir skrudd av kl.18.00. Bør ha utvidet åpningstid på EPI 
senteret – kontakte Steffen Hellesø. 
CO2 målinger vil bli gjort i semesterstart i januar. 
 

 

Trine-Lise Gørbitz 

Leder  

Ann-Christin Jäger  

                                                                                                                      sekretær 


